
Aan: College van B&W Barneveld 

Betreft: vragen situatie warmte MHCB 

Barneveld, februari 2023 

 

Geacht College, 

 

Op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad wil de fractie 

van Pro'98 een aantal vragen stellen over de vertraging rondom het herstellen van de 

warmtepomp van het clubhuis van Mixed Hockey Club Barneveld (afgekort met MHCB). 

 

Uit een gesprek met het bestuur van MHCB hebben wij begrepen dat op 20 november vorig 

jaar de warmtepomp in het clubhuis is stuk gegaan. Dit blijkt niet de eerste keer te zijn, maar 

het is inmiddels de vierde keer dat er problemen zijn met de warmtepomp in twee jaar tijd. 

Inmiddels zijn er verschillende monteurs langs geweest en is het onderdeel wat kapot is niet 

direct leverbaar. Dit heeft erin geresulteerd dat de leden van MHCB in de kou zitten.  

 

Niet alleen de leden, maar ook de kinderen die opgevangen worden door de medewerkers 

van de Sportieve Naschoolse Opvang Barneveld (afgekort met SNO) hebben het 

onaangenaam koud. Uit een gesprek met de woordvoerder van SNO blijkt dat ze op koude 

dagen met hun jas aan binnen zitten. Ook sluiten ze alle ramen en deuren, om de warmte 

binnen te houden, wat de ventilatie niet ten goede komt. 

 

1. Is de wethouder het met ons eens dat de periode van ruim 2 maanden dat de vereniging 

nu in de kou zit, veel te lang is?  

2. Welke afspraken heeft de gemeente daarover gemaakt met zijn leveranciers?   

3. Op welke manieren kan er meegewerkt worden aan een lange termijn oplossing voor het 

terugkomende probleem van deze warmtepomp? 

3. Ziet het college op korte termijn mogelijkheden om de ruimte toch te verwarmen?  

 

Hartelijke groet, 

 

Arjen Korevaar 

 

 


